
Kære alle alternativister i Nordsjælland 
 
Med dette skriv, ønsker jeg at stille op som suppleant til Pofo.  
Fordi jeg nu har lidt erfaring med arbejdet heri, da vi har arbejdet sammen som en 
firkløver. Fordi jeg fortsat finder arbejdet meget relevant, og synes jeg har noget at 
bidrage med. Som suppleant fordi jeg har meget om ørerne pt. jobmæssig og 
familiemæssigt, hvorfor jeg ikke ville kunne give 100% det næste år, og det synes 
jeg det kræver, når man stiller op til så vigtig en post.  
 
Lidt om mig: 
Til daglig arbejder jeg som leder af et botilbud med unge voksne der har psykiatriske 
lidelser, og skal have hjælp til at øve sig i at komme ud i livet igen, og lære at tage 
ansvar for sig selv heri. Jeg har været medlem af alternativet siden 2015, og det har 
da ikke kun været en fest. Men jeg tror altså fortsat på at vi, som parti har noget at 
bidrage med, at vi har fokus på noget der er meget væsentligt i forhold til det at 
skabe det rigtige demokratiske fællesskab. Så jeg holder ud og hænger i, selvom jeg 
synes det er lidt pinligt en gang imellem ;O) 
 
Jeg har 2 store børn, og en dejlig mand igennem 20 år. Vi bor lidt udenfor Hillerød og 
dyrker naturen og haven.  
Mit miljømål for 2020, er at skifte min bil ud med en elcykel - og det ser ud til at være 
ved at lykkedes. 
 
Da vi nok er ude og rejse, med mindre Corona sætter en kæp i hjulet, så kan jeg ikke 
deltage personligt, men måske Bina kan supplere lidt verbalt for og omkring min 
person.  
 
Mange hilsner Lise Møller 
 



 


